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Teams 
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Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

ALVER 
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Stian Lavik KRF Utvalsleiar 

Mabel Johansen H Nestleiar 

Liv Hopland van der SP Medlem 
Kooij 

Tormod Skurtveit AP Medlem 

Øyvind Bratshaug H Medlem 

Yngve Walaker UAVH Medlem 

Maya Greve MDG Medlem 

Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Anny Bastesen-kommunalsjef, Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling, Line 
Merete Valle-tenesteleiar Eigedomsforvaltning og Prosjekt, Mikkel Bengtsson-rådgjevar 
viltforvaltning, Arthur Kleiveland-møtesekretær 
Baste Tveito-dagleg leiar Nordhordland næringslag orienterte om kraftsituasjonen, Green 

Spot Mongstad og om aktuelle/potensielle næringsprosjekt på Mongstad. 

Det planlagde arbeidsmøtet om samfunnsdelen i kommuneplanen vart utsett til 28.april. 

Saknr 

038/21 

039/21 

040/21 

041/21 

042/21 

043/21 

044/21 

045/21 

Sakliste 

Tittel 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av møteprotokoll 

Disponering av midlar på løpande investeringar 

Forskrift om innsamling og handsaming av hushaldsavfall på høyring 

Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune 

Retningsliner for bruk av momsavtaler i Alver kommune 

Meldingar til utval for næringsutvikling og drift 21.04.2021 

Leveranse av scenarioanalyse Nordhordland / Alver 



038/21: Godkjenning av  innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Behandling: 

Utvalet godkjende innkalling og saksliste 

ND- 038/21 Vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

039/21: Godkjenning av møteprotokoll 

Møteprotokollen vert godkjent. 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Behandling: 

Utvalet godkjende møteprotokollen for 21. april. 

ND- 039/21 Vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent. 

040/21: Disponering av midlar på løpande investeringar 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift tar prioriteringslista for løpande investeringar 2021 for bygg, 

eigedom og VA til orientering. 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Behandling: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

ND- 040/21 Vedtak: 



Utval for næringsutvikling og drift tar prioriteringslista for løpande investeringar 2021 for bygg, 

eigedom og VA til orientering. 

 

 

041/21: Forskrift om innsamling og handsaming av hushaldsavfall på høyring 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Saka vert lagt fram for politisk handsaming.  

 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

ND- 041/21 Vedtak: 

Saka vert lagt fram for politisk handsaming.  

 

 

042/21: Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver 

kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2.» 

 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

ND- 042/21 Vedtak: 

Innstilling frå Utval for næringsutvikling og drift: 

Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det ligg 

føre i vedlegg 2. 

 

 

 



043/21: Retningsliner for bruk av momsavtaler i Alver kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1.» 

 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtok. 

 

ND- 043/21 Vedtak: 

Innstilling frå Utval for næringsutvikling og drift: 

Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1. 

 

 

044/21: Meldingar til utval for næringsutvikling og drift 21.04.2021 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldingar vert tekne til orientering. 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Det vart gitt følgjande meldingar/orienteringar: 

- Kraftsituasjonen i Nordhordland/Mongstad v/Baste Tveito-dagleg leiar Nordhordland 

næringslag 

- Løypemelding Green Spot Mongstad knytt til Grønn Plattform og andre potensielle/aktuelle 

prosjekt på Mongstad, m.a. landbasert oppdrett 

- Status Næringskonferansen 8. september 

- Viltforvaltning i Alver kommune v/Mikkel Bengtsson-rådgjevar viltforvaltning 

- Reinseanlegg Knarvik - status v/Line Merete Valle-tenesteleiar Eigedomsforvaltning og 

Prosjekt 

- Byggesak – status kapasitet/bemanning v/Anny Bastesen-kommunalsjef 

- Oppsummering «Tenketank næringsliv» v/Tove Hagenes-hovudprosjektleiar 

Samfunnsutvikling 

- RIGHT-prosjektet og kompetanseutfordringar i næringslivet v/Tove Hagenes-

hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling 

 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) sette fram følgjande framlegg: 

Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar. 

Det er godt at ein har fått på plass meir tilgjengeleg kraft til regionen, og utvalet vil peika på 

viktigheita av at ein får endå meir kraft tilgjengeleg, slik at ein får på plass tilstrekkeleg til 

nyetableringar av kraftkrevjande industri i regionen, i tillegg til dei som allereie er på 

søkarlista.  

Utvalet ser med stor interesse på forprosjektet for Grønn plattform og potensialet for 

hovudprosjekt. Prosjektet som no vert arbeidd med rundt energitunnel gjev spennande 



potensiale for framtidig utvikling.  

Utvalet takkar for oppfølging kring handsaming av byggesaker og relatert sakshandsaming i 

kommunen. Forsinkelsar i dette er svært alvorleg for næringslivet, og det er derfor 

avgjerandre at sakshandsaminga er tilstrekkeleg rask og god. Det er godt at ein no har fått 

tilsett meir personell. Utvalet vil be administrasjonen om å fortsetja å følgja dette opp for å 

handtera situasjonen, i tråd med tidlegare vedtak.  

Utvalet vil peika på viktigheita av å sikra godt nok uttak av vilt i landbruksområda i 

kommunen, og vil be om at administrasjonen følger opp dette tett, både med tanke på 

tenleg struktur og system og faktiske fellingsløyve. Det nye teljingsprosjektet med bruk av 

drone verkar spennande, og utvalet ber at konkrete område i kommunen som har særskilte 

utfordringar vert handsama spesielt og effektivt. 

 

Utvalsleiar Stian Lavik sitt framlegg vart sett opp mot rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

Rådmannen sitt framlegg fekk 0 røyster og fall. 

Utvalsleiaren sitt framlegg fekk 7 røyster og vart samrøystes vedteke.  

  

 

ND- 044/21 Vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar. 

Det er godt at ein har fått på plass meir tilgjengeleg kraft til regionen, og utvalet vil peika på 

viktigheita av at ein får endå meir kraft tilgjengeleg, slik at ein får på plass tilstrekkeleg til 

nyetableringar av kraftkrevjande industri i regionen, i tillegg til dei som allereie er på 

søkarlista.  

Utvalet ser med stor interesse på forprosjektet for Grønn plattform og potensialet for 

hovudprosjekt. Prosjektet som no vert arbeidd med rundt energitunnel gjev spennande 

potensiale for framtidig utvikling.  

Utvalet takkar for oppfølging kring handsaming av byggesaker og relatert sakshandsaming i 

kommunen. Forsinkelsar i dette er svært alvorleg for næringslivet, og det er derfor 

avgjerandre at sakshandsaminga er tilstrekkeleg rask og god. Det er godt at ein no har fått 

tilsett meir personell. Utvalet vil be administrasjonen om å fortsetja å følgja dette opp for å 

handtera situasjonen, i tråd med tidlegare vedtak.  

Utvalet vil peika på viktigheita av å sikra godt nok uttak av vilt i landbruksområda i 

kommunen, og vil be om at administrasjonen følger opp dette tett, både med tanke på 

tenleg struktur og system og faktiske fellingsløyve. Det nye teljingsprosjektet med bruk av 

drone verkar spennande, og utvalet ber at konkrete område i kommunen som har særskilte 

utfordringar vert handsama spesielt og effektivt. 

 

 

045/21: Leveranse av scenarioanalyse Nordhordland / Alver 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

- Kommunestyret tar scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering 

- Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for planprosessar, 

strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

 

Behandling: 

Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) sette fram følgjande tilleggsframlegg i møtet: 



Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området.  

2. Regional satsning på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.  

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.  

4.  Regionen må arbeida med merkevareposisjonering og markedsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner utvalet dette er ei god anbefaling. Utvalet ønskjer at ein på 

regionalt nivå etablerer eit eige organ som har fokus på strategisk posisjonering, 

vertskapsattraktivititet og storskalafordeler for næringsutvikling. Eit slikt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten.  

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og eit slikt organ som er nemnd 

over bør m.a. få i oppgåve å arbeida med dette.  

 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

Utvaet vedtok samrøystes Stian Lavik (KRF) sitt tilleggsframlegg. 

 

ND- 045/21 Vedtak: 

Innstilling frå utval for næringsutvikling og drift: 

·  Kommunestyret tar scenarioanalysen Nordhordland/Alver til orientering 

·  Alver kommune skal nytte scenarioanalysen som eit kunnskapsgrunnlag for 

planprosessar, strategiar og aktuelle utviklingsprosessar i åra framover. 

 

Med bakgrunn i anbefalingane i Scenarioanalysen for Nordhordland/Alver, vil kommunestyret 

i Alver kommune peika på følgjande: 

1. Alver og Nordhordland må ha eit høgt fokus på næringsutvikling i regionen, mellom 

anna med tanke på arbeidsplassutvikling i området.  

2. Regional satsning på næringsutvikling må ha Fensfjordbassenget som hovudmotor.  

3. Det må arbeidast på alle nivå med å følgja anbefalingane frå Scenarioanalysen.  

4.  Regionen må arbeida med merkevareposisjonering og markedsføring av Nordhordland 

som attraktiv næringsregion, i tråd med anbefalingane. 

5. Når det gjeld rolleavklaring mellom regionalt nivå, kommunalt nivå, industriutviklingsselskap, 

og næringslivet generelt, meiner utvalet dette er ei god anbefaling. Utvalet ønskjer at ein på 

regionalt nivå etablerer eit eige organ som har fokus på strategisk posisjonering, 

vertskapsattraktivititet og storskalafordeler for næringsutvikling. Eit slikt organ bør ha 

representasjon frå folkevald side, regional/kommunal administrasjon, næringsutviklarar, og 

næringslag. Dette organet må samhandla med alle dei ulike nivåa frå anbefalingane i 

rapporten.  

6. Regionen bør setja seg konkrete mål for dei komande åra, og eit slikt organ som er nemnd 

over bør m.a. få i oppgåve å arbeida med dette.  
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